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192 Calamiteitenroute 

Financieringspotje 
D66 Uit welk gemeentelijk potje wordt 

deze calamiteitenroute 
gefinancierd en waarom? Zijn 
andere potjes overwogen? Is het 
bijvoorbeeld mogelijk om dit uit 
de GREX van Industrieterrein 
Kanaal te financieren? Zitten hier 
voordelen aan? 

Dekking vindt plaats vanuit de algemene 
reserve, omdat er geen andere daarvoor 
bestemde budgetten beschikbaar zijn. Ook is 
er geen lopende grondexploitatie voor het 
bedrijventerrein Kanaal meer. 

191 Calamiteitenroute VVD Welke calamiteiten (en met 
welke kans) kunnen plaatsvinden 
op bedrijventerrein Kanaal, 
waardoor de normale route via 
de Wetterwille niet te gebruiken 
is en de calamiteiten route wel. 
Dus bij welke scenario’s met 
welke kans? En wat is de kans 
dat beide routes niet te 
gebruiken zijn bij een eventuele 
grote calamiteit? We zoeken 
hierbij naar kwantitatieve 
antwoorden. 

De calamiteiten kunnen divers van aard zijn. 
Enkele voorbeelden: gifwolk, grote brand al 
dan niet met gevaarlijke stoffen etc.   De route 
kan niet bruikbaar zijn doordat het verkeer 
door een rook/gif wolk moet rijden om de 
route bereiken, dan wel op de route zelf. Ook 
kan de route nodig zijn voor de hulpdiensten 
om het industrieterrein te bereiken.    In 2020 
heeft een second opinion aangetoond dat de 
route nodig is. Over nut en noodzaak heeft het 
college niet opnieuw vragen gesteld. Wel heeft 
het college met vergelijkbaar budget en 
dezelfde uitgangspunten onderzocht hoe ook 
een route gemaakt kan worden.  Oftewel nut 
en noodzaak hebben we niet heroverwogen. 
Volledigheidshalve hebben wij de brief van 
OKH toegevoegd, aan de stukken. 

190 Calamiteitenroute VVD Klopt het dat de voorgestelde 
calamiteitenroute het mogelijke 
tracé van de Lelylijn doorkruist? 
Is daar bij het ontwerp ook 

Het is inderdaad mogelijk dat het tracé van de 
calamiteitenroute het toekomstige tracé van de 
Lelylijn doorkruist.    In het ontwerp is hier 
geen rekening mee gehouden. Dit is ook nog 



 
rekening mee gehouden en kan 
deze calamiteiten route in het 
geval van de aanleg van de 
Lelylijn langs dit tracé nog steeds 
gebruikt worden? 

te vroeg, omdat er los van het feit dat er nog 
geen tracé gekozen is, ook nog geen exacte 
locatie van het tracé bekend is. 

189 Calamiteitenroute VVD Zijn er adviezen ingewonnen bij 
de hulpdiensten (bijvoorbeeld 
brandweer en politie) en kunnen 
we die adviezen inzien? 

Er heeft inderdaad afstemming plaatsgevonden 
met de Veiligheidsregio. Hiervan zijn geen 
schriftelijke adviezen beschikbaar. 

 


